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Výsledky hodnocení prospěchu na 2. stupni za 1. pololetí  
šk. roku 2006/07 
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Zpravodaj ZŠ a MŠ Benešov Karlov 
  NEW 

  Zápis do prvních tříd 
   – letos poprvé pohádkový 
 
Děti, které k nám letos přišly na zápis, 
byly určitě mile překvapeny. Žáci 
devátých tříd je provedli po různých 
stanovištích, kde jim učitelky zadávaly 
pohádkové úkoly. Většina budoucích 
prvňáčků je hravě zvládala. Zapsáno 
bylo 47 dětí. Tak ať se jim u nás líbí!  

Třída s nejlepším 
prospěchem: 8.A 

 
Třída s nejhorším 
prospěchem: 9.B 

 
Neprospěli: 

3 žáci na 1. stupni 
a 4 žáci na 2. stupni 
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Rozhovor se slečnou učitelkou Pánkovou 
 

Odkud a proč jste k nám přišla?  
   Ze školy a chtěla jsem zde získat zkušenosti. 
Jak se vám tady líbí? 
   Líbí, je to tu moc hezké. 
Jaký máte názor na školu, žáky a učitele? 
    Žáci jsou  příjemní, s učiteli se dobře pracuje a hlavně je tu 
dobrá atmosféra. 
Jak dlouho tady ještě asi budete? 
   Určitě ještě jeden rok, pak se uvidí. 
Proč jste sem přišla? 
   Na praxi. Pan ředitel mě přijal místo paní učitelky Vašákové, 
která odešla na mateřskou dovolenou. 
Jaký byl váš první dojem, když jste sem přišla? 
   Strach z chování žáků a měla jsem taky trochu trému. 
Kdo vám je z učitelů nejblíž? 
To se nedá říct, ale asi češtináři a výtvarkáři. Jinak jsou tu všichni 
přátelští a je tu dobrý kolektiv. 

Děkujeme za rozhovor. 
 

 
Lyžařský výcvik 

      Bydleli jsme v chatě Vermont v Bedřichově. Celá chata byla pokryta 
dřevem a teplo se v ní velice dobře udržovalo. V útulných pokojích jsme 
trávili většinu volného času. Než napadl sníh, procházeli jsme se po okolí 
a také jsme navštívili  sklárnu a bobovou dráhu v Janově a akvapark s 
lunaparkem v Liberci. V polovině týdne nám napadl sníh a mohli jsme 
lyžovat. Lyžování jsme si všichni moc užili a ve zdraví se vrátili domů. 

   Nicola Voříšková a Hana Červená, 7.B 
 

Třída 7.A vyrazila na týdenní výcvik do Jizerských hor. Když jsme dorazili na 
chatu VERMONT, nebyl tam žádný sníh. Proto nás učitelé vzali v úterý do města Liberce, 

kde jsme navštívili zábavní park Babylon. Nejdříve šli všichni do akvaparku. Byly tu nejrůznější 
tobogány, prolézačky a skluzavky. Když jsme si všeho užili,osušili se a oblékli se, šli jsme na 
návštěvu lunaparku. Zde byly různé trampolíny, prolézačky, auta a ještě spousta zajímavých věcí. 
Když jsme se povozili a odreagovali, šli jsme do nákupního městečka. Zde bylo muzeum 
s vynálezy, na které jsme si mohli i sáhnout. Výlet se všem líbil a dlouho na něj budeme 
vzpomínat.                                                                                                   Kristýna Jindrová, 7.A 
 

   V sobotu 20.1., brzy ráno, jsme se třídou 7.B vyrazili na lyžařský zájezd. Počasí nám moc 
nepřálo, nesněžilo, a tak jsme vyrazily do blízkého města Liberec, přesněji do akvaparku Babylon. 
Vystoupili jsme před ohromnou budovou a namířili si to dovnitř. Od pana učitele Česáka jsme 
dostali u pokladny zakoupené kartičky, které nás všude pustí, a vydali se hledat šatny. 
   Uvnitř už jsem jednou byla, ale moc se mi toho nevybavovalo. Byl tam jeden velký plavecký 
bazén s různými vymoženostmi, ale v druhé polovině byly asi čtyři tobogány, divoká řeka a mnoho 
dalších atrakcí. Samozřejmě jsme všichni nejdřív zamířili na tobogány. Někdo jel na žlutém, někdo 
na černém, který byl mírnější, ale někteří si troufli i na trychtýř. Byl to velice rychlý tobogán, který 
vás u konce „vyplivl“ do trychtýře a pak hups do vody! Bylo to „žůžo“! 
   Poté jsme se převlíkli a hledali cestu k dalšímu, nezapomenutelnému zážitku, k lunaparku. Byla 
to další velká místnost plná atrakcí, např.: skákací hrad, fotbálek, autíčka nebo horolezecká stěna. 
Řekla bych, že většina si spíš oblíbila bufet. =) Odtud jsme jen neradi odcházeli do Muzea 
poznání, kde byla spousta hlavolamů, optických klamů a dalších zajímavostí. Babylónským 
bludištěm (obyčejnými uličkami) jsme našli cestu zpět k východu a „odpluli“ autobusem, celí 
znavení, ale plní nových a skvělých zážitků, do svého dočasného domova. Tento den se vydařil a 
ráda na něj budu vzpomínat.                                                                  Tereza Venclová, 7.A 

Sl. Pánková (vpravo) se svou uvádějící 
učitelkou Janou Kučerovou 
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Malé ohlédnutí za Vánocemi - Santa versus 

Ježíšek 
   Nedávno jsem četla článek, který mě velmi zaujal a byla jsem 
ráda, že svůj názor nesdílím sama. Jsem vážně zaskočená tím, 
že skoro z každé výlohy na mě kouká tlustý červený stařík 
jménem Santa Claus.  
    Pokud se nemýlím, tak u nás podle dlouholeté tradice nosí 
dárky pod stromeček Ježíšek. Tak v tom případě nechápu, proč 
ve většině českých reklam vystupuje zrovna Santa. Ježíšek 
sice nemá určitou podobu, ale není to právě ten smysl? Každý 
by si ho měl představit podle sebe a nikdo přesně neví, jak 
Ježíšek vypadá.  A to je právě na tom to krásné a tajemné.  
   Jenže Santa bohužel ovlivňuje většinu českých dětí. Jak 

můžete malému dítěti vysvětlit, kdo je Santa a co dělá a že přece tohle Ježíšek není? 
Mnoho dětí si teď Ježíška představuje jako Santu. Myslím, že bychom měli poslat Santu 
zpátky do Ameriky a obnovit v českých dětech fantazii, ve které si můžou Ježíška 
představit samy. Přece nechceme, aby Santa nahradil Ježíška. Už ta představa tlustého 
vousatého páprdy v jesličkách je otřesná. Santa prostě do Čech nepatří, tak ať hezky 
zapřáhne svoje soby a odletí si za hranice. Myslím, že pro dva představitele Vánoc tu není 
místo.      Monika Bartůšková, 8.A    
  

Ještě jednou hory…  
   Dne 20.1. vyrazily třídy 7.A a 7.B na hory. 
První tři dny nebyl žádný sníh. Ve středu se toto 
prokletí konečně zlomilo a sněhu bylo habaděj. 
Pátek byl dnem, kdy se má skupina vyvezla 
vlekem na vrchol sjezdovky. Pohled na 
malebnou krajinu mi nejspíš zůstane vryt do 
paměti až do smrti. Kopce na druhé straně byly 
porostlé stromy s bílými čapkami ze třpytivého 
sněhu. Pod kopci zasněžené střechy krásných 
domů, pode mnou lyžařské vleky a sjezdovky 
plné lidí. Dalo by se to přirovnat k mraveništi 
s jedním zásadním rozdílem. V mraveništi má 
vše svůj řád, což se o tomto mumraji říci nedalo. 
Ve svém vyprávění jsem zachytil jen zlomek 
toho, co se dá vidět. Stojí to za to zajet si těch 
pár kilometrů do Jizerských hor!      

Jakub Novák, 7.A 
 

 První sníh 
 
Oheň v krbu tiše praská, 
na stráni už leží sníh. 
Vezmu mámu, vezmu tátu, 
pojedeme na saních. 

Postavíme sněhuláka spolu, 
v zahradě je hodně sněhu, 
místo nosu mrkev dáme 
a společnou radost máme. 
                         Zuzana Veselá, 7.A  
 

 
 
 

   Vzpomínám 
Když večer usínám, 
na tebe vzpomínám. 
Vzpomínám na tebe, 
vzpomínám na nás, 
koukali jsme na nebe 
a skončilo to naráz. 
Ublížils mi moc, 
teď sama trávím noc. 
Sama tu musím být, 
ty ke mně nechceš jít. 
Jdeš cestou svou 
a pospícháš za jinou. 
Mně nezbývá než se litovat, 
už si nechci nic nalhávat. 
Nikdy jsi mě neměl rád 
a s mými city sis dokázal jen hrát. 

                 Nikola Voříšková, 7.B 
     
Malá hádanka na konec ☺ 
Je to červené a kazí to zuby…co je to? 
. 
. 
. 
No přeci  cihla!!! 
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Den otevřených dveří 
   23. a 24.1.2007 se  mohli rodiče budoucích prvňáčků přijít 
podívat, jak probíhá výuka v 1. a 2.třídách. Přišlo se jich 
podívat osmnáct a nejvíce jich navštívilo 1.A. 

� � � 
Vánoční jarmark 

Celkový výnos byl 30 645,- Kč. Většina peněz byla použita na materiál, 
kino a školní výlety. První stupeň se rozhodl věnovat 3 000,- Kč na jídlo 
pro psy z útulku v Maršovicích. 

    � � � 

Orkán Kyrill odnesl střechu jídelny 
 

A co bude se střechou nad tělocvičnou dál? 
Na to jsme se zeptali pana ředitele Miroslava Kešnera: 

 
Byl to pro vás šok, když jste uviděl poškozenou střechu na 
budově jídelny? 
   Bylo to velmi nepříjemné překvapení. 
Jaká škoda tím vznikla? 
   Předběžně to bylo vyčísleno na 1 000 000 Kč, ale další škody způsobuje 
voda, která zatéká do tělocvičny. 
Jak byla budova jídelny stará? 
   Provoz školní jídelny byl zahájen 1. září 1992. 
Co uděláte nebo jste udělali s tou krytinou? 
   Krytina šla do sběrného dvora a o tu částku, kterou za to dostaneme, 
bude snížena škoda. 
Kdo likvidoval škodu? 
   Škodu likvidovala firma „Obnova střech“ a pojišťovna Kooperativa. 
Byly nějaké škody i na budově školy? 
   Škoda byla velmi malá oproti jídelně. Zhruba 20 000 Kč. 

Byla tělocvična ještě jinak 
poškozená? 
   Ještě zatéká po oknech a 
stěnách a to způsobuje tlení 
obložení stěn tělocvičny a  jsou 
také poškozené parkety. 
Z jakého materiálu bude nová 
střecha? 
   Střecha bude opět měděná.  
Kdy bude tělocvična v plném 
provozu? 
  Začátkem března začnou 
opravy. 
 

 
Náš Karlík je opět k dispozici i na internetových stránkách školy: 

http://sweb.cz/ZSBN.Karlov 


